



Двадцать четвертая сессия
Женева, 29-31 января 2019 года
Дворец Наций
Зал заседаний XI

5. Мониторинг, оценка и отчетность в области окружающей среды

Рабочая группа по мониторингу и оценке окружающей среды

- Пересмотренный общий план деятельности на период до 2021 года
- Ежегодный график мероприятий на 2019 год



Пересмотренный общий план деятельности на период до 2021 года

ENVIRONMENT



Новый мандат и круг ведения Рабочей группы на период 2017-2021 годы (ECE/CEP/2017/2, приложение II). Рабочая группа должна разработать более подробный план деятельности на период до 2021 года, принимая во внимание имеющиеся финансовые и людские ресурсы.

Рабочая группа утвердила проект общего плана своей деятельности на период до 2021 года (ECE/CEP/AC.10/2017/4) и ежегодный график мероприятий на 2018 год (ECE/CEP/AC.10/2017/3)

Завершение работы над пересмотренным проектом общего плана деятельности на период до 2021 года в ходе 20-й сессии Рабочей группы

январь 2017

2017

июнь 2017

ноябрь 2017

сентябрь-
октябрь 2018

2019


Секретариат, в консультации с ЕАОС и ЮНЕП, подготовил проект общего плана деятельности Рабочей группы и Совместной Целевой Группы на период до 2021 года

КЭП, на своей 23-ей сессии попросил Рабочую группу пересмотреть и оптимизировать общий план ее деятельности на период до 2021 года (ECE/CEP/2017/13)

Рассмотрение и утверждение пересмотренного общего плана деятельности на период до 2021 года Комитетом по экологической политике в ходе своей 24-ой сессии



United Nations ECE/CEP/AC.10/2018/3



Economic and Social Council

Distr.: General
19 June 2018
Original: English

Economic Commission for Europe
Committee on Environmental Policy
Working Group on Environmental Monitoring and Assessment

Twentieth session
Geneva, 3 and 4 September 2018
Item 4 of the provisional agenda
Implementing the renewed mandate and terms of reference

Draft revised outline of activities leading up to 2021

Note by the secretariat


Summary


At its twenty-second session (Geneva, 25–27 January 2017), the United Nations Economic Commission for Europe (ECE) Committee on Environmental Policy renewed the mandate and terms of reference of the Working Group on Environmental Monitoring and Assessment for a five-year period (2017–2021) (ECE/CEP/2017/2, annex II). The terms of reference require the Working Group to prepare annual timetables of its activities. In addition, the Committee requested a more detailed outline of its activities leading up to 2021.


At its nineteenth session (Geneva, 27–28 June 2017), the Working Group considered and approved a draft outline of its activities leading up to 2021 (ECE/CEP/AC.10/2017/4). However, the Committee on Environmental Policy, at its twenty-third session (Geneva, 14–17 November 2017), requested the Working Group to revise and streamline the outline, as presented in document ECE/CEP/2017/13, by including measurable outcomes and giving priority to its core activities in accordance with the financial resources available.

The Working Group will therefore be invited to consider the draft revised outline of activities leading up to 2021, as set out in the present document, with a view to approval and forwarding to the Committee on Environmental Policy for consideration at its twenty-fourth session (Geneva, 29–31 January 2019).

GE.18-10071(E)




Please recycle 







United Nations ECE/CEP/AC.10/2018/4

 **Economic and Social Council** Distr.: General
20 June 2018
Original: English

Economic Commission for Europe
Committee on Environmental Policy
Working Group on Environmental Monitoring and Assessment

Twentieth session
Geneva, 3 and 4 September 2018
Item 4 of the provisional agenda
Implementing the renewed mandate and terms of reference


Annual timetable of activities for 2019



Note by the secretariat

Summary

At its twenty-second session (Geneva, 25–27 January 2017), the United Nations Economic Commission for Europe (ECE) Committee on Environmental Policy renewed the mandate and terms of reference of the Working Group on Environmental Monitoring and Assessment for a five-year period (2017–2021). The terms of reference require the preparation of annual timetables of activities, taking into account the financial and human resources available. At its nineteenth session, while considering the approval of the annual timetable of activities for 2018 (ECE/CEP/AC.10/2017/3), the Working Group agreed that the secretariat would develop indicators of achievement to be included in the next annual timetable of activities.

The present document provides a draft annual timetable of activities for 2019 for consideration by the Working Group at its twentieth session. It complements the draft revised outline of activities leading up to 2021 (ECE/CEP/AC.10/2018/3). The annual timetable of activities for 2019 will be submitted to the Committee on Environmental Policy for consideration at its twenty-fourth session (Geneva, 29–31 January 2019).

GE.18-10072(E)

1810072

Please recycle  

- График составлен на основе возобновленного мандата и круга ведения Рабочей группы (ECE/CEP/2017/2, приложение II) и проекта пересмотренного общего плана деятельности на период до 2021 года (ECE/CEP/AC.10/2018/3)
- Рабочая группа будет сотрудничать с национальными и международными правительственными и неправительственными заинтересованными сторонами, а также с Совместной целевой группой для осуществления своей деятельности
- Рабочая группа будет оказывать поддержку секретариату по мобилизации ресурсов и обеспечению поступления помощи от региональных и международных организаций и государств-членов

ENVIRONMENT



Продолжение оказания поддержки созданию СЕИС

Регулярная оценка эффективности работы стран ЕЭК по созданию и внедрению СЕИС

Организация встреч экспертов, участвующих в процессе ЮНЕП ГЭП и Европейской экологической информационно-наблюдательной сети ЕАОС для обсуждения и мониторинга регулярной общеевропейской экологической оценки

Подробное описание пробелов в региональном и национальном потенциале в области информации и данных, необходимых для подготовки экологических показателей

Осуществление деятельности по укреплению потенциала



Продолжение сотрудничества с Совместной целевой группой

Подготовка для КЭП среднесрочного доклада

Публикация информации о результатах совместной деятельности Рабочей группы

Оказание поддержки странам в разработке системы показателей для мониторинга целей и задач Повестки дня на период до 2030 года

ENVIRONMENT



Спасибо!

